
KS Poljane
Ni denarja za elektriko - Komisija za otroško varstvo, socialno

skrbstvo in zdravstveno varstvo je predlagala OK SZDL naše občine,
še prej pa predsedstvu KK SZDL, da stori vse, da bi preprečili
odklapljanje električne energije v socialno ogroženih gospodinj-
stvih. Podražitev elektriCne energije (zimska cena) je ob vseh drugih
podražitvah v nekaterih družinah z nizkimi osebnimi dohodki in
pokojninami pripeljala do tega, da Ijudem zmanjkuje denarja za
plačilo vseh obveznosti. Zato so nekaterim odklopili elektriko in jim
tako odvzeli svetlobo. pa tudi dodatni ali pa celo edini vir energije za
kuhanje in ogrevanje. Komisija predlaga uvedbo finančne pomoči
takim družinam oziroma drug ustrezen način reševanja tega pro-
blema. Ocenjuje tudi, da je odklapljanje zaradi socialnih probiemov
izjemno nehumano in nesocialistično dejanje.

* * •

Pomoč učencem - Skupina upokojenih profesorjev in učiteljev se
je na sestanku 25.oktobra dogovorila, da bo nudila šoloobveznim
otrokom brezplačno pomoč pri učenju v skupinah ali posamično.

• • •

Dnevno bivanje - Socialna komisija bo organizirala v zimskih
mesecih dnevno bivanje v domu upokojencev za tiste krajane, ki ne
bi imeli doma kurjave ali pa oskrbe.

* * •

Prfpombe na občlnskl plan - Delegacija krajevne skuphosti je
temeljito proučila predlog dogovora o temeljih plana občine za
obdobje 1986-1990. Tako ima na ta dokument kar pet temeljnih
pripomb in sicer naj se v Domu za ostarele občane zagotovi prvotna
namembnost prodajnih in gostinskih prostorov, naj se spoštuje
dogovor o hiši na Poljanskem nasipti 8 ter naj se zagotovi oživitev
sprejemnega centra Cukrarna po stališčih zbora krajevne skupnosti
spomladi letos. Meni tudi, da je potrebno prodajo vrtnin, sadja in
zelenjave na debelo za živilski trg prenesti na drugo lokacijo. Poziva
tudi k ureditvi semaforiziranega križišča na Ambroževem trgu.

• * •

Programska konferenca - Programsko volifna konferenca kra-
jevne konference SZDL Poljane je bila 5. novembra. O njej bomo
podrobneje poročali v prihodnji številkl.

• * *

Slabe komunalne storitve - Tudi v tej krajevni skupnosti niso
zadovoljni s storitvami, ki jih opravlja Komunalno podjetje Ljubljana
TOZD Javna higiena. Menijo, da kakovost storitev pada, kar dokazuje
tudi za tretjino zmanjšano število odvozov smeti, kljub višjim cenam.
Zato bodo na zasedanju občinske skupščine postavili delegatsko
vprašanje, kako namerava TOZD Javna higiena izboljšati svoje delo.


